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PROTOKOLL	  
från	  

	   STYRELSEMÖTE	  	  
i	  

TULLINGEPARTIET,	  TUP	  
	   	  	  
Tid:  onsdag den 21 september 2016, 18.30–20.30 

Plats:  Medborgarkontoret i Tullinge   

Närvarande:   Camilla Jägemalm, ordförande 

Anders Thorén  

Carl Widercrantz, POLSEK 	   	   

  Per Börjel 
  

Louise Linder	  	  

  Christian Wagner 
   
  Rita Ilomäki  
   
  Kjell Sjöberg (inbjuden)     
	  
Frånvarande: 	   Elisabet Thorén  
   

Fredrik Ahlinder 
 

Elizabeth Bushby 
	  

§1	   Mötets	  öppnande	  	  
 Camilla öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna.	  	  
	  
§2	   Genomgång/godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  	  
	   Det fanns inga kommentarer till föregående protokoll. Protokollet godkändes.   
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§3	   Kjell	  Sjöberg	  rapporterar	  om	  arbetet	  i	  lokala	  partiers	  nätverk	  m.m.	  	  
 Kjell berättade om senaste nytt från LPN. Nätverket driver frågan om skilda 
 valdagar. Årsmötet kommer att äga rum i Åhus. Tyvärr är det låg närvaro på 
 styrelsemötena.	  
  
 Kjell redogjorde även för situationen i kultur- och fritidsnämnden. Bland annat 
 finns det en jävsituation gällande nämndens ordförande Robert Aslan (S) som är 
 anställd av ABF. Han har dessutom nära kopplingar till syrisk-ortodoxa kyrkan.  
 
 Kultur- och fritidsförvaltningens chef är sjukskriven pga. sömnproblem.  
 
 Kultur- och fritidsnämnden har låtit granska fem föreningars ekonomi via 
 revisionsrapporten ”granskning av föreningar med kommunalt bidrag 2015”. 
 Det visade sig att tre av fem föreningar (SOKU, OPAD samt Fanzingo) uppvisar 
 stora brister kring bokföring, medlemsregister, vad föreningsbidragen används 
 till och mycket annat. TUP ska därför kräva att fler föreningar granskas, för att 
 säkerställa att den här typen av brister inte har satts i system. Dessutom bör man
 redogöra för vilka summor det totalt rör sig om. Vidare bör de felaktigt 
 utbetalda medlen återbetalas till kommunen. 
 
 Diskuterades angående att göra ett nytt utskick till samtliga hushåll i Tullinge. 
 Det ska vara skarp text som tydliggör skillnaden mellan TUP och 
 kommunledningen. Beslutades att styrelsen funderar vidare på detta.  
	  
§4	   Nya	  skrivelsen	  till	  Kammarkollegiet	  inlämnad	  
 Carl har lämnat in det nya yttrandet till Kammarkollegiet. Huvudpoängen är att 
 ingen av de tillfrågade remissinstanserna har haft något väsentligt att invända 
 mot delning av Botkyrka kommun. De tillfrågade remissinstanserna har inte 
 heller haft några invändningar mot de skäl som TUP redogjort för i 
 delningsansökan. Vidare uppmärksammar TUP Kammarkollegiet på att 
 Botkyrka kommun inte har kommenterat eller invänt emot flera av de skäl för en 
 kommundelning som har framförts i delningsansökan: 
 
 Inlämnandet av yttrandet fick publicitet i ”Mitt i Botkyrka”. Vidare fanns det en 
 artikel i samma tidning om den akuta bristen på lärare, förskollärare, 
 sjuksköterskor och socialsekreterare i Botkyrka kommun. Om kommunen inte 
 anställer 15 socialsekreterare kan rättssäkerheten vara i fara. I Salems kommun 
 är läget annorlunda, de har lyckats bättre med sin rekrytering. Personalchef 
 Margareta Beijer pekar på Salems fördelar av att vara en liten, "nära" kommun 
 när omgivande kommuner är stora. Beslutades av vi med anledning av denna 
 information ska komplettera yttrandet till Kammarkollegiet.  
 
§5	   Konferens	  22	  oktober	  	  
 Lördagen den 22 oktober (kl. 9.00 - 12.00) kommer vi att avsätta en halvdag på 
 Lida för alla folk- och förtroendevalda i TUP. Halvdagen kommer att 
 inrikta sig på hur vi tillsammans ska profilera TUP  inför valet 2018.
   



	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  

3	  

	  

 Beslutade att även bjuda in Lennart Kalderén (M), kommunstyrelsens 
 ordförande i Salems kommun så att han kan berätta om sina erfarenheter från 
 övergången mellan Botkyrka till Salem egen kommun.  
  
 TUP bjuder på förmiddagskaffe/te med smörgås samt konferenslunch som 
 serveras med sallad, hembakat bröd, dryck och kaffe.   
 
§6	   Information	  från	  POLSEK	  (Carl)	  
 Carl redogjorde för senaste nytt från KS/KF. Några av ärendena som ska 
 avhandlas på nästa kommunfullmäktige är följande: 
 

• Detaljplan Solskensvägen. TUP anser att nya bostäder bör byggas i 
centrala lägen med närhet till service, affärer och kommunikationer. 
Ungdomsbostäder på Solskensvägen är därför en bra idé och vi vill att 
dessa bostäder i första hand ska upplåtas till ungdomar från Tullinge och 
Botkyrka. 

 
• Avslut projektering idéhuset. Pengarna som har plöjts ned i projektet 

hade kunnat användas på bättre sätt och det ska TUP poängtera i 
debatten.  

 
• TUPs motion om att skapa mötesplats för unga i Riksten. Denna 

motion kommer vi att yrka bifall till.  
 
 Dessutom lämnar TUP in följande två nya motioner till KF: 
 

• Simhall. Idén om en simhall i Tullinge har aktualiserats med jämna 
mellanrum under de senaste åren. Nu när Tullinge växer kraftigt är det 
dags att väcka frågan till liv igen. TUP vill därför utreda möjligheten att 
bygga en ny simhall i anslutning till Riksten. 

 
• Ny badbrygga vid Maden. Tyvärr råder det brist på badplatser längs 

Tullinge strand. För att råda bot på detta skulle Maden lämpligen 
kompletteras med en badbrygga. Tidigare fanns det även ett kallbadhus 
på denna plats. Många Tullingebor skulle sannolikt uppskatta 
möjligheten att utnyttja ett kallbadhus även idag.  

 
 Carl informerade om kommunens Tullingeträff som går av stapeln den 22 
 september kl. 15.30 - 18.00 i Falkbergsskolans matsal. ”Mingla med 
 Tullingeaktörer och få information om Tullinges utveckling” är rubriken.  
 
 Företagarna Botkyrka-Salems debatt gällande näringslivsfrågor är tyvärr inställd 
 p.g.a. lågt intresse.  
 
§7	   Information	  –	  rapporter	  från	  grupperna	  	  	  

a) Hemsidan.	  
 Carl har ringt till de personer som har mejladresser som inte fungerar. 
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b) Kommunikation	  –	  Media	  	  
 Rapporterades om senaste nytt i media. I ”Mitt i Botkyrka” fanns en artikel som 
 handlade om att Justitieombudsmannen (JO) har uttalat kritik mot Botkyrka 
 kommuns samhällsbyggnadsnämnd efter anmälan angående 
 samhällsbyggnadsförvaltningens hantering av ett ärende. JO:s kritik rör delvis 
 ärendet i sig men också rutinerna i allmänhet vid förvaltningen.  
 
 Beslutades att TUP ska hyra reklamskylten vid Tullinge station. Tanken är att 
 göra en annons angående den nya bussinfarten med rubriken ”Är du nöjd med 
 Trafikverkets busstorg?” Lämpligen ska ena sidan av skylten bestå av en bild 
 på en person med rullator som har svårt att ta sig fram till pendeltåget. På den 
 andra sidan av skylten ska vi lägga in TUPs centrumskiss.  

 
Carl har skrivit utkast till en artikel i lokalnytt 24.  

	  
c) Ekonomi	  –	  Budget	  –	  medlemmar,	  Facebook	   	  	   	  

 Louise redogjorde för ekonomin, se utdelad rapport.  
 
 Den lekplatskarta som vi tidigare diskuterade kommer tillfälligt att strykas från 
 vår budget eftersom det är osäkert om projektet blir av. Han som skulle rita 
 kartan ser inte ut att få tid över till att arbeta med detta.  
	  

d) Den	  andra	  vägen	  	  
Se §3.  
 

§8	   Rapport	  från	  möten	  	  
 Anders redogjorde för dialogforummötet på Riksten den 19 september. En 
 simhall i Tullinge var ett av de förslag som framfördes av deltagarna. 
 
§9	   Övriga	  ärenden	  	  
 Inga övriga ärenden. 	  
	  
§10	   Nästa	  möte	  /	  Avslutning	  	  
 Nästa möte bestämdes till onsdagen den 12 oktober kl 18:30 på 
 Medborgarkontoret. Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet 
 avslutat. 	  
	  
 
 
Vid protokollet    Justeras  
 
  
Carl Widercrantz    Camilla Jägemalm 


